
Grundejerforeningen Højdedraget Bogø By 

Bestyrelsesmøde 9. juni 2014 

 

Deltagere: 

Fremmødte: Erik Dalsby, Bent Holmelin Andreasen, Vagner Petersen og Ove Ingemann Larsen. 

Afbud: John Kongsgaard Hansen 

Følgende dagsordenspunkter blev behandlet. 

 

Ad. 1. Konstituering af bestyrelse og fordeling af roller. 

Erik fortsætter sit fortræffelige arbejde som kasserer. Bent blev valgt som næstformand. Rollen som 

snefoged tilfalder John og Vagner, evt. med back-up fra Hans Henrik Jensen (tidligere bestyrelses medlem). 

Referater fra bestyrelsesmøder skrives af formanden, og John varetager denne rolle på 

generalforsamlingen. 

 

Ad.2. Evaluering af generalforsamlingen. 

Ingen bemærkninger. Alle var enige om at generalforsamlingen foregik fredeligt og forløb fint. 

  

Ad.3. Gennemgang af regnskab, samt rykkerprocedure. 

Kassereren fremlagde kassekladden for 2014 med posteringer frem til 6. juni. Der var bemærkninger til 

kassekladden. 

 

Rykkerproceduren, som består at et påmindelsesbrev (en ”reminder”) og et rykkerbrev, blev revideret, og 

få justeringer blev indarbejdet. 

 

Ad.4. Grønt udvalg. 

Baseret på sidste generalforsamlings indkomne forslag, nedsættes der et grønt udvalg. Næstformanden 

tager kontakt til Dan Sandsager (tidligere formand), da Dan har udtrykt ønske om at deltage i et sådan 

kommende udvalg. Der vil ligeledes blive taget kontakt til forslagsstiller Henrik Dreijer Østkildevej 32. 

Udvalgets opgave bliver at komme med forslag til ”grønne” forbedringer i området. 

 

Ad.5. Bomme ved stier. 

På sidste generalforsamling blev der udtrykt ønske om at gøre noget ved de dobbelte bomme, der står 

placeret på vores stier. Bommene bør gøres mere handicapvenlige, så det er muligt at komme igennem 

med kørestole og andre handicapkøretøjer. 

 

Det blev besluttet at kopiere vores vejkort og markering hvor bomme står placeret, sende det til 

Maskinstationen (dem der bl.a. slår vores græs), og bede dem om fjerne den ene af bommene. 

 

 Ad.6. Velkomstbrev. 

Foreningen sender p.t. et velkomstbrev ud til nye sommerhusejere, men information om rigtig mange 

praktiske ting, samt kopimateriale, der er relevant for nyankomne. Dette brev bør revideres da vores 

hjemmeside (www.højdedraget.dk) indeholder mange at disse ting. 

 

http://www.højdedraget.dk/


Formanden laver et revideret udkast af dette velkomstbrev og sender til kommentering i bestyrelsen. 

 

Ad.7. Næste bestyrelsesmøde(r). 

Følgende fremtidige møde datoer blev besluttet:  

Fredag d. 25. juli 2014 kl. 10:00 - Her gennemføres en ekspedition i området. 

Fredag d. 24. oktober 2014 kl. 19:00 

Fredag d. 13. februar 2015 kl. 19:00 - Her behandles indkomne forslag til generalforsamling 

 

Ad.8. Eventuelt. 

Forslag til emner på næste bestyrelsesmøde blev noteres på udestående loggen. 

 

 

Referent: Formanden. 

 


